
 

 

 

"Development of the exhibition industry in Hong Kong" - NO WAY!!!! 

 

請問要再擴建，係唔係要拆左個灣仔運動場呢？如果係的話，我一定會反

對，「反對擴建」！  

因為呢一個係香港東區最交通方便的運動場！ 如果拆左，最近都要去到柴

灣先至有標準運動場！ 

政府成日話我地新一代少運動，唔健康，咁你斥晒Ｄ運動場，你叫我點做

運動先！？ 

灣仔區人多車多，唔通政府叫我跑出街， 跑出馬路咩！ 

到時發生意外，你地又會話我地做乜當街跑步，咁危險！咁點解你唔保留

個運動場呢？？？  

「不可一，不可再，向擴建說不， 向拆灣仔運動場說不」 
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